
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Opatovec 

konané 29. 1. 2023 od 14 hodin v Opatovské hospodě. 

Program: 

I. zahájení schůze 

II. schválení programu schůze, přečtení a schválení zápisu z minulé členské schůze 

III. došlá pošta 

IV. datová schránka 

V. zpráva činnosti ZO 

VI. plán práce na rok 2023 

VII. pokladní zpráva a rozpočet na rok 2023 

VIII. zpráva revizní komise 

IX. přijetí nových členů, změna v revizní komisi 

X. výplata dotace 1D 

XI. výběr vzorků zimní měli 

XII. diskuze 

XIII. usnesení 

XIV. závěr 

__________________________________________________________________________________ 

1. Schůzi zahájil předseda př. Pešek, uvítal přítomné členy a informoval, že občerstvení bude 

hrazeno ZO. 

2. Př. Pešek přednesl návrh programu výroční členské schůze, který byl jednohlasně schválen. 

Dále př. Pešek přečetl zápis z minulé členské schůze, byl bez výhrad schválen. 

3. V rámci došlé pošty informoval př. Slanina o změnách s vydáváním časopisu Včelařství. 

Časopis bude vydávám pro všechny členy elektronicky. V tiskové podobě, která bude 

zpoplatněna, pouze na vyžádání. Tento požadavek měli přítomní členové sdělit př. Slaninovi 

s odevzdáním vzorku zimní měli.  

4. Př. Pešek informoval členy o vzniku datové schránky, kterou jsme jako ZO povinni užívat. 

Datová schránka slouží k bezpečné komunikaci mezi lidmi a institucemi, kteří jsou 

registrováni v systému datových schránek. Nahrazuje tak tradiční formy komunikace jako je 

např. Česká pošta. Dopisy odeslané do datové schránky se považují jako doručené, podobně 

jako doporučený dopis převzatý proti podpisu adresáta. 

5. Př. Slanina přednesl správu o činnosti za rok 2022 a její znění je uvedeno v příloze tohoto 

zápisu.  



6. Př. Slanina přednesl plán práce na rok 2023. Byl bez výhrad schválen a jeho znění je uvedeno 

v příloze tohoto zápisu.  

7. Př. Kopecký Vladimír seznámil členy s pokladní zprávou za rok 2022 a novým rozpočtem pro 

rok 2023, který byl jednohlasně schválen. 

8. Zprávu revizní komise přednesl př. Kopecký Josef. Revizní komise neshledala žádné závady. 

9. Byli přijati noví členové př. Scholtz Vladimír a př. Navrátil Jan. Jejich přijetí bylo jednohlasně 

sváleno a vítáme je v naší organizaci. 

Paní Jansová odstoupila z funkce člena revizní komise a novým členem byl jednohlasně 

zvolen př. Císař. 

10. Př. Kopecký Vladimír vyplatil příslušné částky dotace přítomným členům, případně příjemců 

na základě plné moci. 

11. Výběr vzorků řídil př. Slanina a zajistí následné odeslání na rozbor SVS laboratoř Jihlava. 

12. V rámci diskuzi jsme se bavili o možnosti návštěvy včelí farmy pana Kolomého – zájem 

projevilo zhruba do 20 lidí. Návštěva proběhne dle aktuální situace a možností v květnu 2023. 

13. Usnesení výroční členské schůze přednesl př. Pešek. Následně bylo schváleno. 

14. Př. Pešek uzavřel formální část schůze a poděkoval členům za účast. 

 

Zapsal: Martin Dulkaj 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Usnesení výroční členské chůze ZO ČSV Opatovec, 

Konané 29. 1. 2023 

Výroční členská schůze: 

1, Bere na vědomí 

1. Informaci o účasti a schopnosti usnášení výroční členské schůze. Počet přítomných 

23. Počet členů celkem je 29. Výroční členská schůze je usnášení schopná. 

2. Zprávu revizní komise 

3. Zprávu o činnosti za rok 2022 

2, Schvaluje 

1. Plán práce na rok 2023 

2. Pokladní zprávu za rok 2022 a rozpočet pro rok 2023 

3. Přijetí nových členů př. Scholtz Vladimír a př. Navrátil Jan 

 

3, Volí 

1. Nového člena revizní komise př. Petr Císař 

4, Ukládá 

1. Spolupracovat s obecními úřady, okolními ZO ČSV a místními zájmovými 

organizacemi 

2. Vybrat členské příspěvky a podíl odeslat na ÚV ČSV 

3. Poslední ošetření provést aerosolem 

4. Zajistit odebrání a odeslání vzorků 

5. Před výroční schůzí provést revizi hospodaření 

6. Zajistit výplatu dotace 1D 

 

  



 

 

Plán práce a činnosti na rok 2023 

1. Uskutečnit členské schůze: leden – výroční, duben, září, listopad 

2. Uskutečnit výborové schůze podle potřeby 

3. Před výroční schůzí provést revizi hospodaření a vypracovat zprávu  

4. Objednat léčivo na podzimní, v případě potřeby jarní a letní léčení 

5. Poslední ošetření provést aerosolem 

6. Zajistit výplatu dotací 

7. Vybrat členské příspěvky a podíl odeslat na ÚV ČSV 

8. Zajistit odebrání a odeslání vzorků na vyšetření SVS 

9. Prezentovat činnost naší organizace 

10.  Uskutečnit výlet – př. Kolomý 

 

  



Výroční zpráva ZO ČSV Opatovec za rok 2022 

Vážení přátelé. Rád bych Vás touto cestou seznámil s činností místní základní organizace včelařů v 

loňském roce 2022.    

V tomto roce měla členská základna 30 členů s 270 včelstvy.  

Z naší ZO vystoupila ke konci roku paní Hrušová Jiřina. 

  Tento rok se naše ZO do jisté míry začala vracet k normálnímu fungování, přesto z důvodu obavy z 

pandemie, se výroční schůze uskutečnila v září, kde revizní komise provedla kontrolu hospodaření. 

Členské schůze proběhly leden a listopad. 

Zástupci naší ZO se zúčastnili na jaře a na podzim plenárního zasedání OO. 

Zajistili jsme léčivo pro jarní, letní (Formidol a Varromed) a podzimní (Varidol) ošetření včelstev.  

Vybrali jsme vzorky zimní měli a odeslali na vyšetření a provedli jarní ošetření u sedmi včelařů, 2 

Opatov, 3 Opatovec a 2 Dětřichov, protože zde průměr roztočů ve včelstvech byl vyšší než 3. 

Poslední ošetření jsme během listopadu a prosince provedli u všech včelařů aerosolem.  

Objednali jsme sklenice na med pro členy, kteří o ně měli zájem. 

V sobotu 4.6.2022 se nám společně s obecním úřadem v Opatově a ostatními zájmovými 

organizacemi podařilo uskutečnit Dětský den v Opatově ve Farském lese formou naučné stezky pod 

názvem „POHÁDKOVÝ LES“. 

V Opatovci na fotbalovém hřišti proběhla o prázdninách soutěžní akce pro děti, kterého se za naši 

organizaci zúčastnili př. Jiří Pešek a př. Petr Císař. 

Vybrali jsme žádosti na dotace 1D. a provedli výplatu této dotace.  

Vybrali jsme členské příspěvky a odeslali na ÚV ČSV.  

Vedeme internetové stránky www.vcelari-opatovec.webnode.cz, kde se dají získat aktuální informace 

o činnosti naší organizace.  

Závěrem bych chtěl zhodnotit, že plán práce, rozpočet i usnesení se nám vcelku podařilo naplnit a 

poděkovat všem aktivním členům hlavně př. Trčkovi za realizaci dětského dne v Opatově a př. Peškovi 

a př. Císařovi za realizaci zakončení prázdnin v Opatovci, důvěrníkům a členům výboru za jejich práci. 

Obci Opatov, obci Opatovec a Farmě Opatov s.r.o. za finanční podporu.   

 

Václav Slanina jednatel ZO ČSV z. s. Opatovec 

 


